



Photo Release

Emaar Properties wins 'Property Company of the Year' award two years in a row

- *2007 brings global and regional laurels for Emaar*

Dubai, UAE; December 17, 2007: Emaar Properties has won the 'Property Company of the Year' for the second time in a row at the Arabian Business Achievement Awards. The award recognises the overall performance of the company including product quality, excellence in service and promising growth strategies.

Mr Ahmad Al Matrooshi, Managing Director – UAE, Emaar Properties, received the prestigious award from His Excellency Engr Sultan Bin Saeed Al Mansoori, UAE Minister of Development for the Government Sector, at the Arabian Business Achievement Awards.

Earlier this year, Emaar had won the Dubai Quality Award for its commitment to quality and service excellence, and clinched two top laurels at the 9th annual RealComm Digie Awards (Commercial Real Estate Digital Innovation Awards). Emaar Properties won the RealComm Digie Award for Best Use of Automation – Facilities Management, and Burj Dubai, the iconic tower developed by Emaar, was adjudged Most Digital Real Estate – Extreme Multifamily Residential. Signalling its international reach, Emaar ranked in the Financial Times Global 500 list of the world's leading companies.

Mr Al Matrooshi said: "This has been a rewarding year for Emaar with the various awards won by the company highlighting the overall growth, commitment to quality and efficiency of operations on a global scale. The Property Company of the Year is another remarkable addition, which cements the premier position enjoyed by Emaar in property development."

The Arabian Business Achievement Awards are organised by ITP Publishing Group, and the Property Company of the Year is selected by a jury of business leaders using a voting system.

-ends-

Caption:

(L-R) - His Excellency Engr Sultan Bin Saeed Al Mansoori, UAE Minister of Development for the Government Sector presenting the 'Property Company of the Year' award to Mr Ahmad Al Matrooshi, UAE Managing Director, Emaar Properties.

For further information, please contact:

Kelly Home / Nivine William

ASDA'A Public Relations

Exclusive Affiliate of Edelman PR Worldwide in Middle East & North Africa

Tel: (+971 4) 335 5969; Fax: (+971 4) 335 6080

E-mail: k.home@asdaa.com, n.william@asdaa.com

"إعمار" تفوز بجائزة "الشركة العقارية للعام 2007"

دبي، 17 ديسمبر، 2007: تستقبل شركة "إعمار العقارية" العام الجديد بسجل حافل من الجوائز التي حصرتها في عام 2007، والتي كان أحدثها حصول الشركة على جائزة "الشركة العقارية لعام 2007" للسنة الثانية على التوالي، وذلك في حفل توزيع جوائز مجلة "أرابيان بزنس". ويأتي فوز "إعمار" بهذه الجائزة المرموقة تكريماً لالتزامها بتطبيق أعلى معايير الجودة والتميز في الأداء وتقديم أفضل الخدمات لعملائها.

وتسلم أحمد المطروشي، العضو المنتدب لشركة "إعمار العقارية" في دولة الإمارات العربية المتحدة، الجائزة المرموقة من معالي المهندس سلطان بن سعيد المنصوري، وزير تطوير القطاع الحكومي في دولة الإمارات العربية المتحدة، في حفل أقيم مؤخراً في العاصمة أبوظبي.

ويأتي فوز "إعمار" بهذه الجائزة في أعقاب فوزها بـ "جائزة دبي للجودة" تكريماً لالتزامها بتطبيق أعلى معايير الجودة، بالإضافة إلى حصولها على جائزتين هامتين في الدورة التاسعة لجوائز "ريل كوم ديجي" (الابتكار الرقمي في القطاع العقاري التجاري)، حيث فازت "إعمار" بجائزة أفضل تطبيق لأنظمة الأتمتة في إدارة المنشآت، كما فاز "برج دبي"، المشروع العملاق الذي تعمل الشركة على تنفيذه، بجائزة أفضل مشروع عقاري يعتمد التقنية الرقمية ضمن فئة المشاريع السكنية متعدد الاستخدامات. وتأكيداً على دورها المتنامي عالمياً، دخلت "إعمار العقارية" تصنيف أضخم 500 شركة عالمية بحسب القيمة السوقية (FT Global 500)، والذي تصدره صحيفة "فاينانشال تايمز".

وبهذه المناسبة، قال المطروشي: "لقد كان هذه العام حافلاً بالجوائز المتعددة التي حصرتها 'إعمار'، والتي تأتي تنويجاً للنمو الكبير الذي حققته الشركة، وتقديراً لالتزامها بجودة وكفاءة العمليات في مشاريعها حول العالم. ويعد فوزنا بجائزة 'الشركة العقارية لعام 2007' إضافة مهمة ترسخ المكانة الرائدة التي تتمتع بها 'إعمار' في قطاع التطوير العقاري".

ويشرف على توزيع جوائز مجلة "أرابيان بزنس" مجموعة "آي.تي.بي" للنشر التي تقوم بإصدار هذه المجلة الاقتصادية. وتم اختيار الفائز بجائزة "الشركة العقارية للعام 2007" بواسطة لجنة تحكيم تضم كوكبة من قادة الأعمال باتباع نظام التصويت.

-انتهى-

في الصورة:

معالي المهندس سلطان بن سعيد المنصوري، وزير تطوير القطاع الحكومي في دولة الإمارات العربية المتحدة (يسار الصورة) يسلم السيد أحمد المطروشي، العضو المنتدب لشركة "إعمار العقارية" في دولة الإمارات العربية المتحدة، جائزة الشركة العقارية لعام 2007.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بـ :

نبفين وليم
أصدقاء للعلاقات العامة



هاتف: (+971 4) 334 4550

فاكس: (+971 4) 334 4556

بريد إلكتروني: n.william@asdaa.com